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“عضو هیاتمدیره سندیکای صاحبان صنایع داروهای انسانی ایران مشکلات صنایع دارویی
را دیگر تنها محدود به موضوع تخصیص ارز ندانست و در این باره هشدار داد.”

به گزارش مجله خبری غذا و دارو، دکتر مرتضی خیرآبادی، عضو هیاتمدیره سندیکای
صاحبان صنایع داروهای انسانی ایران، در دومین نشست سال جاری در مورد بررسی مشکلات
صنعت داروسازی که بعد از ظهر یکشنبه ۱۲ تیر ۱۴۰۱ و با هدف بررسی مسائل و مشکلات

صنعت داروسازی کشور برگزار شد، با اشاره به وضعیت نامطلوب صنعت دارو عنوان کرد:
امروز صنعت دارو اوضاع خوبی ندارد و مسئولین هم متوجه این موضوع شدهاند.

وی دراینباره افزود: در سالهای گذشته مشکل صنعت مربوط به عدم تخصیص ارز بود اما
مشکل امروز صنعت داروسازی فراتر از این است به نحوی که حتی وقتی ارز دارو داده
میشود، شرکتهای دارویی به دلیل مشکلات عظیم موجود در این صنعت، دیگر تمایلی به

خرید ندارند و این عمق مشکلات کنونی را نشان میدهد.
دکتر خیرآبادی درباره مشکلات امروز صنعت داروسازی کشور عنوان کرد: دیروز بخشی از
مشکل ما در این صنعت وجود گروههای مخالف تصمیمات سندیکا و نظرات کارشناسی آن بود
ولی با تلاشهای انجام شده در سندیکای صاحبان صنایع داروهای انسانی ایران، گروههای

مخالف دیروز، امروز نظرات کارشناسی سندیکا را قبول دارند.
وی تاکید کرد: مشکلات این صنعت بارها و بارها برای مسوولان حوزه سلامت و دارو در
کشور تکرار شده است و امروز باید در این زمینه به ارائه پیشنهاد و راهکار برای

ادامه بقای این صنعت بپردازیم.//
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